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InterDelacia

W imieniu mieszkaic6w Wloclawka, zwracam siq z pro6bE o przeanalizowanie mo2liwo6ci
poprawy bezpieczehstwa ruchu drogowego na ul. Wienieckiej. Mieszkaricy wlEczajEcy siq do ruchu z

wewnqtrznego parkingu zorganizowanego przy budynkach wielorodzinnych znajdujqcych siq na

terenie Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego twierdza, ie auta parkujqce przy ul. Wienieckiei,
na nowych zatoczkach parkingowych, ograniczajq widocznosd, co stwarza niebezpiecze6stwo.


